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§§ 42 Mötets öppnande 

Kai öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna 

 

§§ 43 Föregående protokoll 

Protokoll 2020.4 godkändes.                                                                                                                                                                           

 

§§ 44 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

 

§§ 45 Ekonomi/Budget 

Ekonomin är god.  

Inställda utbildningar (pga coronavirus). De som har betalt för utbildningar i Södras regi, ska få 
pengarna tillbaka 

 

§§ 46 Styrelsens rapporter 

Kai och Magnus rapporterade från DOG mötet 24/3. 

Rapport från mötet med FS 23/3. Försöka köra ”småtävlingar”, som tex Drivers Open. 

Ändring av förbundsårsmötet 26/4. Inget förmöte 25/4. Sänds på SBF-play. 

Beslut om att FS inte ska ha några fysiska möten( pga coronavirus). 

Mötesprotokoll 2020.5 
2020-04-01 kl. 20.00 på Skype 
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§§ 47 Styrelsearbete – planering 

Då det inte finns någon tävlingsverksamhet i distriktet, så är det svårt att göra en planering.  

 

§§ 48 SBF – information 

Brev från Anna Nordkvist angående nya direktiv från RF. 

 

§§ 49 DF –information/kommunikation 

Inget att rapportera. 

 

§§ 50 Sportgren/SGA 

Styrelsen delegerar till SGA att själv fastställa DM-regler. 

 

§§ 51 Utbildning 

Miljöutbildning i höst. Lotta skickar till Jeanette om kallelse och miljöombud. 

 

§§ 52 Idrottonline/Hemsida 

Kai utbildar Jenny o Thorsten om hur man uppdaterar hemsidan. 

 

§§ 53 Inkommen post/skrivelser/framkommande 

Ev inget förbundsårsmöte.  

Svedala MK fick 1000:- i ett ungdomsstipendium. 

 

§§ 54 Ärendebank 

Jenny har förslag om förbättringar av Konf.Syd. Vi läser igenom hennes förslag och går igenom detta 
löpande. 

Thorsten har skrivet dokument, om användningen av drönare. Skickat till FS, inget svar. 

Nya ”drönar-regler” till sommaren. Thorsten uppdaterar dokumentet då. 

 

§§ 55 Nästa möte 

Nästa möte blir 22/4 – 20. 

 



 

§§ 56 Mötets avslutande 

Kai avslutade mötet. 

 
 

Vid protokollet:     Justeras 

 

Liselott Schönström                  Kai Koivuranta 

 

 


